
 
 
 
 
Styrelsemöte Gefle Segelsällskap 2022 08 03 

Distansmöte i Zoom   
Närvarande: Carl-Magnus, Fredrik, Linda S., Maud, Mats B, Andrea 
 

§ 59 Mötets öppnande 
Carl-Magnus förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 60 Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen. 
 
§ 61 Sekreterare för mötet 

      Fredrik Lård valdes till sekreterare för mötet. 
 

§ 62 Ordförande har ordet 
Marknadsföringen har fungerat bra under året. 
Carl-Magnus har pratat med valberedningen om en planvärd och någon som är 
seglingsansvarig. 
Mats B har kontrollerat mindre båttrailers på uppställningsplan och funnit 41 st som vi vet 
vilkas det är och 12 st okända. 
Carl-Magnus och Linda skall ha möte med restauratören. 
 

§ 63 Gästplatser med Y-bommar 

Så som gästplatserna ser ut just nu så påverkar de manöverutrymmet till juniorbryggan där 
det tidvis är livlig trafik med jollar, särskilt vid tävlingar. För att försöka skapa mer utrymme 
finns ett förslag på att ersätta den lösning vi har idag med bojar till en lösning med Y-
bommar. Detta diskuterades på mötet och styrelsen konstaterade att Y-bommar kanske löser 
problemet med juniorbryggan men att problem istället uppkommer på andra ställen. Skall vi 
investera skall problemen försvinna helt och inte bara flyttas.  
Styrelsen beslutade att i ett första steg flytta på bojar och ändra på hur juniorbryggan byggs 
upp under 2023, som en julgran istället för det nuvarande F, och se hur det fungerar nästa 
säsong. Detta kräver ingen investering.  
 
  
 



§ 64 Byggnad över återvinningen. 
Våra soptunnor står illa till med tanke på att alla som vill besöka området måste gå förbi dem. 
Det ser inte snyggt ut även fast tunnorna står i god ordning där de skall vara. Besvärande lukt 
kan även förekomma då det även finns kompostkärl. Carl-Magnus föreslog att området för 
sopkärlen hägnas in med insynsskydd och eventuellt tak. Styrelsen beslutade at detta behöver 
undersökas noggrannare tillsammans med de som hämtar soporna, kontrollera om det 
kommer uppkomma extra kostnader för hämtning mm. 
 
§ 65 Beslut på att ta in offert på alla större arbeten  
Förslag lades på att ta in minst två offerter. 
Styrelsen beslutade enligt förslag och att Rickard som ansvarar för anläggningens byggnader 
är ansvarig för detta. 
 
§ 66 Fråga om styrelsen står bakom att arrangera större arrangemang 
Styrelsen svarade JA på frågan och att organisationen för detta behöver arbetas fram. Vilka 
roller behövs, ansvarsfördelningar, antal funktionärer osv. Organisationen bör även vara 
modulär så att den kan växa eller krympa utefter behov. 
 
§ 67 Ekonomi 
Checkkonto 340kkr 
Avskrivningskonto 1 miljon kr 
Swishkonto 30kkr 
Ej inbetalda fakturor: 30kkr. 
Just nu ligger GSS minus 31kkr 
 
§ 68 Marknadsföring om ställplatser/övernattningsstugor. 
Det behövs en ansvarig för detta. 
 
§ 69Övriga frågor 
Arbetet som gjorts på uppställningsplanen under sommaren kostade 94kkr och avskrivs på 
fem år. 
Maths M behöver kontakta Kronaboats ang mast och div material till Tvåkronorna. 
De ej inbetalda fakturorna får en påminnelse och sedan går det till inkasso (gäller ej 
medlemsavgifter). 
Högtidsregatta, Linda S fixar något enkelt för detta. 
GSS-damers kräftskiva återuppstår 16/8. 
 
§ 70Nästa möte 
2022 09 07 19:00 
 
§ 71 Mötets avslutande 
Carl-Magnus tackade för deltagandet och avslutade mötet. 



 
…………………………                                         ……………………….. 
Carl-Magnus Sångeclint   Fredrik Lård 
Ordförande   Sekreterare 


